

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Mitchell Sharp, is pleased to announce that arrangements have been made for a modest but unique Canadian participation at the 1974 Spokane World Exhibition.

The Government of Canada will build a park on a small island on the site of the exhibition. The park will be developed with trees and shrubs from Canada and will remain a public park after Expo '74 closes. Mr. Sharp said that the four western provincial governments are being invited to participate by including provincial presentations in the Canadian park.

This Canadian park, which is in keeping with the environmental theme of the exhibition, is being built as an expression of Canadian friendship and goodwill towards the United States, and in particular the citizens of the Pacific Northwest and Spokane.

* * *

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, M. Mitchell Sharp, annonce que des arrangements ont été faits pour une participation canadienne modeste, mais unique, à l'Exposition de Spokane en 1974.

Le gouvernement canadien construira un parc, sur une petite île qui se trouve sur le site de l'exposition. Ce parc, sur lequel seront plantés des arbres et des arbustes du Canada, deviendra un endroit public après l'Exposition de Spokane. M. Sharp a déclaré que les quatre gouvernements provinciaux de l'ouest sont invités à participer à l'exposition, en incluant une représentation respective de leur province sur le site du parc canadien érigé à Spokane.

Ce parc canadien, lequel s'intègre bien au thème de l'Exposition, qui est l'environnement, est construit comme une expression de l'amitié entre le Canada et les Etats-Unis et particulièrement envers les citoyens de la région nord-ouest des Etats-Unis et de Spokane.